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Emlékeztetı 

Az Egyesületi Elnökség 2009. november 4-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános ülésérıl. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Orlay 
Imre, Dr. Vajda István, Dr. Madarász György, Nagy János, Szilágyi András, Hollósy Gábor, 
Bartos Csaba, Horváth Zoltán, Horváth József, Rácz Géza, Rózsa Ferenc, Elnökségi tagok, 
továbbá Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Bognár Alajos, Pintér József, Balázs Péter, Rajnoha László, Turi Gábor, 
Almási Sándor, Dr. Dán András 

Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés határozatképes.  

Elsı napirendi pontként Kovács András az elızı EE üléseken elhatározottak helyzetének 
áttekintésérıl adott tájékoztatót. A tisztújítással kapcsolatos információs leveleket a titkárság 
kiküldte az érintett szervezeteknek, valamint megjelent az Elektrotechnika mellékletében is. A 
regisztrációs jogosultsággal nem rendelkezı, de tagsággal bíró szakosztályokkal (kivéve a két 
éve alakult VHTSZ) és a fiatalítási akcióban érintett felelıs személyekkel személyes 
megbeszéléseket folytattunk. A szervezetük iránt érdeklıdık névsorát megkapták a 
szakosztályvezetık. Ez a névsor jelenti azt a bázist, amelybıl tisztázni kell, hogy ki lesz tagja 
és ki csupán érdeklıdıje az adott témával foglalkozó szakosztálynak. A fentiekben említett 
szervezetek vezetıi „testre szabott” SZMSZ mintát kaptak és tapasztalatcserére is lehetıségük 
nyílt. Egy másik fontos dolog volt a MEE titkárság teljes átköltözése a MEE új irodájába. Az 
október 23-i csonka héten szüneteltette a titkárság mőködését, majd október 26-án elkezdte 
munkáját az új helyen, így viszonylag rövid idıkieséssel biztosította a zavartalan mőködést.  
 
Második napirendi pontként Kovács András szóban is kiegészítette az írásban megelızıen 
kiküldött OET programját, annak véglegesítése céljából. Elızetesen megjegyezte, hogy nincs 
még jelentkezı a vándor kupa átvételére, ezért felkérte a régió képviselıket, hogy 
érdeklıdjenek, és próbáljanak jelöltet állítani. A továbbiakban a Paksi Atomerımő 
üzemlátogatásáról, az OET szakmai programjáról és egyéb technikai kérdésekrıl adott 
tájékoztatót.  
 
Harmadik napirendi pontként  Günthner Attila a MEE 2009. harmadik negyedévi gazdasági 
beszámolóját ismertette. Az elızetesen írásban is kiküldött részletes elemzést röviden 
egészítette ki. Összefoglalva megállapítható, hogy erısen pozitív üzleti eredmény várható az 
év végére a központban és a gazdálkodó szervezeteknél egyaránt. Kimagaslónak számít a 
rekordokat döntı rendkívül sikeres Vándorgyőlés, és az idén realizált K+F és szakértıi 
munkákból fakadó eredmény. Fontos megjegyezni, hogy a költség oldalon is jelentıs 
megtakarítás várható a tervszámokhoz képest, ami a források nem megfelelı kihasználtságára 
is utal. 
 
Negyedik napirendi pontként Szilágyi András adott tájékoztatást a tisztújítás elıkészítésérıl. 
Elmondta, hogy a Jelölı Bizottság (JB) munkája jó úton, terv szerint halad. Felvetette azt a kérdést, 
hogy az egész tagsággal szeretnék tudatni, hogy a JB részérıl kik foglalkoznak ezzel az 
üggyel, de a személyiségi jogok kényessége miatt nem tudják nagy nyilvánosságra hozni a 
személyes adatokat. Kérdés, hogy ez, milyen formában történjen. Örömét fejezte ki, hogy az 
OET-re meghívást kapott az egész JB. Dervarics Attila a feltett kérdésre reagálva javasolta, 
hogy a regisztráló szervezeteken keresztül lehessen értesülni a JB tagok személyes 
elérhetıségeikrıl. 
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Ötödik napirendi pontként  Kovács András terjesztette elı az „Alapítvány az Idıs Nyugdíjas 
Villamos Szakemberek Megsegítéséért” székhely biztosításával kapcsolatos határozati 
javaslatát. A Magyar Elektrotechnikai Egyesület évek óta úgy támogatja az alapítványt, hogy 
mőködéséhez székhelyet és infrastruktúrát biztosít. A MEE központi irodájának költözésébıl 
fakadó megváltozott környezet miatt elnökségi határozathoz kell kötni az Alapítvány új 
székhelyének biztosítását. Határozati javaslat: A Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
Elnöksége hozzájárulását adja az „Alapítvány az Idıs Nyugdíjas Villamos Szakemberek 
Megsegítéséért” civil szervezetnek, a MEE Budapest VII. ker. Madách Imre út 5. 3. emeleti 
irodájában való mőködéséhez, valamint engedélyezi az Alapítvány székhelyének bejegyzését 
a fenti címre. 
Az Egyesületi Elnökség a fenti javaslatot 40/2009 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta. 
 

Egyebek: 

- Günthner Attila számolt be röviden Dr. Kádár Péter (a MEE nemzetközi 
kapcsolatfelelıse) „A villamos ipar magyar és Baden-Württembergi közös 
perspektívái” címő rendezvényen tett látogatásáról, melynek célja volt, hogy hazai és 
Baden-Württembergi felsıoktatási intézmények, és cégek számára kapcsolatteremtési 
lehetıséget biztosítson. 2009. október 19-én a Német Elektrotechnikai Egyesület 
(VDE) Baden-Württembergi tagozatát látta vendégül a stuttgarti Magyar Kultúra 
Intézet. Német részrıl Günther Volz a VDE szóvivıje, míg magyar részrıl dr. Vígh 
Albert a Magyar Köztársaság Müncheni Fıkonzulátusa Stuttgarti Kereskedelmi 
Osztályának gazdasági konzulja volt a szervezı. 

- Günthner Attila tájékoztatta az elnökséget a Raiffeisen banknál történt személyi 
változásokról. Gángó Krisztián eddigi kapcsolattartónk elhagyta a bankot. A MEE-vel 
ezután közvetlenül Szandrik Ágnes fog foglalkozni, akinek elérhetıségeit már egy 
korábbi tájékoztatóban közzétettünk. 

- Kovács András a MEE 2010 évi programjának feltöltésre hívta fel a figyelmet és 
kérte, hogy minden érintett idıben küldje meg a programját, hogy a soron következı 
elnökség már egy teljes képet tudjon elfogadni.  

- Kovács András tájékoztatta az elnökséget, hogy egy új díj alapításával kapcsolatban 
javaslat érkezett felé, amelyrıl elızetes megbeszéléseket folytatott a tárgyban 
legilletékesebb személyekkel. Több hozzászólás utána az elnökség egyöntetően 
kinyilvánította, hogy a díjak számának szaporítása gyengíti az eddigiek érdemét. 
Érdemes odafigyelni a nagy nevekre és megemlékezések, emlékülések formájában 
kinyilvánítani tiszteletünket. 

- Kovács András a Nemzeti Fejlesztési és Gazdasági Minisztérium által létrehozott és a 
MEE segítségével mőködtetett FAM bizottság helyzetérıl számolt be. A szakterület 
egyre jobban fókuszba kerül mind a gyakorlat, mind az oktatás területén. A korábbi 
GKFM kettéválása és a feladatkör NGFM-hez kerülése nem vetít elıre bíztató jövıt, 
amely észlelhetı volt az elmúlt évi támogatás elszámolásakor is. Javasolja, hogy a 
MEE hozzon létre egy független FAM munkabizottságot, amely elnökségi 
munkabizottságként mőködhetne, mivel a FAM közvetlenül több szakosztály 
szakterületét is érinti. Horváth József hozzátette, hogy hatályos rendelet alapján 2010. 
január 31-ig megszőnik a jelenlegi felállásban mőködı FAM bizottság. Dervarics 
Attila kiemelte, hogy van aggodalomra ok, és egy nagyon fontos témáról van szó. 
Abban az esetben, ha a minisztérium hozzáállása pozitív irányba mozdul az általa 
létrehozott FAM bizottsággal kapcsolatban, a MEE által alapított FAM bizottság a 
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delegáltja veszi át a feladatokat annak keretein belül. Kovács András a december 16-i 
elnökségi ülésre elıterjesztést készíti. 

- Kovács András a november 10-én megrendezésre kerülı Villámvédelmi 
Konferenciára hívta fel a figyelmet. 

- Orlay Imre a Marosvásárhelyen megrendezésre került 10. ENELCO konferenciáról 
számolt be röviden, amelyen elıadást is tartott. Kiemelte, hogy a helyiek nagyon 
örülnek ennek a kapcsolatnak és támogatnak minden közös kezdeményezést.  

- Orlay Imre felhívta a figyelmet a Villamos hálózatszerelı – Villamos hálózatszerelı és 
üzemeltetı jegyzet OKJ-s képzésekhez kapcsolódó jegyzetek iránti keresletre (jelenleg 
hiánycikk). Kovács András kiegészítette, hogy a hasonló témájú tanfolyamokhoz a 90-
es években írtak utoljára jegyzetet az MVM kiadásában. Az MVM a régi 
dokumentumokat átadta a Paksi Atomerımőnek, aki a megújítást támogatja. 
Lehetıség van a régi jegyzetek megújítására és egy teljesen új kiadású jegyzet írására 
egyaránt. Dönteni kell! Orlay Imre vállalta a jegyzetíró csapat összefogását. 

- Nagy János hívta fel a figyelmet két MEE VTT rendezvényre. „Fényszennyezés, 
csillagászat és élıvilág” címő rendezvény a Magyar Tudomány Ünnepe 
rendezvénysorozat keretein belül kerül megrendezésre November 9-én. A LED 
konferenciát a BMF Kandó Kálmán Villamosmérnöki Karral közösen 2010 
februárjában fogják megrendezni.  

 

 

Budapest, 2009. november 4. 
 

 

Összeállította:       Jóváhagyta: 

 

 

Günthner Attila      Kovács András 

irodavezetı       fıtitkár 

 


